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"Hopelijk wordt naar ons geluisterd" 
 

ZEVENTIG INWONERS DENKEN SAMEN NA OVER VERKEERSVEILIGHEID 
 

Ongeveer zeventig inwoners van Hoogstraten verzamelden gisterenavond om samen met het 
actiecomité Veilig Verkeer Hoogstraten diepgaand na te denken over de verkeersveiligheid in de stad. 
De oplossingen die werden aangereikt, zullen overhandigd worden aan het stadsbestuur en het 
Vlaams Gewest. "Hopelijk wordt er geluisterd naar de oplossingen", zegt de vader van de 
verongelukte Deveney Smits (10). 
 

Anderhalve maand nadat het actiecomité Veilig Verkeer 
Hoogstraten het levenslicht zag na het dodelijke ongeval van 
Deveney Smits (10) in de Vrijheid, kwamen gisterenavond 
zeventig mensen samen in zaal PAX voor een eerste van twee 
volksvergaderingen. De geïnteresseerden kregen eerst de tijd 
om in kleine groepjes gevaarlijke verkeerssituaties in 
Hoogstraten op te lijsten. Alle situaties werden vervolgens 
teruggebracht tot acht algemene thema's, waarover dan 
opnieuw in groepjes kon gediscussieerd worden en waarna 
voorstellen konden aangereikt worden om de problemen aan te 
pakken. 
 

Zwaar verkeer 
 

Tijdens de volksvergadering bleek dat heel wat mensen zich 
vragen stellen over het zwaar en doorgaand verkeer in 
Hoogstraten. Voorts zijn er volgens de deelnemers veel 
gevaarlijke kruispunten in Hoogstraten en moet er nagedacht 
worden over de geldende maximumsnelheden op de gewestweg 
van Hoogstraten naar Minderhout en Meer. Voorts kan de 
verlichting op zebrapaden beter en staan er momenteel auto's 
geparkeerd waar dat beter verboden zou worden. Nog volgens 
de deelnemers zijn sommige fietspaden in slechte staat of zijn 
ze niet duidelijk genoeg aangegeven. 
 

Haalbaarheid 
 

"Na de tweede volksraadpleging van volgende week gaan we 
alle problemen en oplossingen oplijsten en op hun haalbaarheid 
toetsen", vertelt mede-initiatiefneemster Veerle Van Kaan. "Het 
resultaat wordt dan overgedragen aan het schepencollege, aan 
de verschillende politieke partijen en aan het Vlaams Gewest. 
We zijn alvast tevreden over de opkomst. We hadden gehoopt 
op 30 deelnemers, maar het zijn er uiteindelijk 70 geworden. 
Voor hetzelfde geld hadden we hier tegen lege stoelen zitten 
praten. De opkomst bewijst dat de verkeersveiligheid leeft in 
Hoogstraten. Daarnaast hebben we ook al meer dan twintig 
mails ontvangen met suggesties voor betere 
verkeersveiligheid." 
 

"Moreel verplicht" 
 

Eén van de opvallendste aanwezigen tijdens de 
volksraadpleging was Bas Smits, de vader van de in december 
verongelukte Deveney. "Ik voelde me moreel verplicht om hier 
aanwezig te zijn", vertelde hij. "Ik ben blij met de mooie 
opkomst. Hopelijk wordt er concreet iets gedaan met de 
oplossingen die hier worden aangeboden." De leden van het 
comité organiseerden de volksraadpleging uit bezorgdheid. In 
het verleden gebeurden al verscheidene dodelijke ongevallen in 
Hoogstraten en uit cijfers blijkt dat er nog een 
verkeerstoename van tien procent verwacht wordt. Het conflict 

 
 
 



tussen doorgaand verkeer en bewoners gaat dus steeds meer 
spelen. Het actiecomité Veilig Verkeer Hoogstraten benadrukte 
tijdens de volksraadpleging dat ze niet politiek gebonden is. 
Wel kwamen politici van verschillende partijen een kijkje 
nemen, onder wie schepen Tinne Rombouts en burgemeester 
Arnold Van Aperen. "Ik sta zeker achter dit initiatief", zei Van 
Aperen. "We moeten alles toejuichen dat kan bijdragen tot 
veiliger verkeer. Maar zomaar al het vrachtverkeer uit 
Hoogstraten weren, is uiteraard niet mogelijk." 
 

 

 


